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INTERPELACJA

Zwracam się do Pana Prezydenta z interpelacją dotyczącą umożliwienia przez Urząd Miejski w Koszalinie 

transmitowania oraz udostępniania nagrań z posiedzeń Komisji Rady Miejskiej w przestrzeni publicznej, w tym na stronach 

Urzędu Miejskiego w Koszalinie.

Zgodnie ze Statutem Miasta Koszalin, Komisje stałe i doraźne są powoływane w celu wykonywania określonych 

zadań Rady Miejskiej w Koszalinie. W chwili obecnej, transmitowane sąjedynie posiedzenia Rady Miejskiej w Koszalinie i to 

jest jedyna szansa mieszkańców na obserwowanie prac Radnych wybranych w wyborach powszechnych. Nie ma możliwości 

rzetelnego weryfikowania, jakie treści są omawiane na komisjach i jak funkcjonują na nich Radni, jakich argumentów w dyskusji 

używają. Przez wiele lat posiedzenia Komisji były otwarte dla mieszkańców miasta, zgodnie z zasadą jawności i 

transparentności funkcjonowania organów gminy. Ze względu na pandemię, zarówno posiedzenia Komisji jak i Sesji RM są 

już od 2 lat realizowane w formie zdalnej, co znacznie utrudnia mieszkańcom śledzenie funkcjonowania tych organów „na 

żywo". Jakkolwiek Mieszkańcy mogą oglądać transmisję z posiedzenia sesji RM w czasie rzeczywistym, a następnie odtworzyć 

zamieszczone nagranie w dowolnym czasie, tak są de facto całkowicie wykluczeni ze śledzenia prac Komisji Rady. Dziś takie 

możliwości w nagrywaniu i udostępnianiu nagrań są na tyle powszechne, że nie wygeneruje to wielkich kosztów dla samorządu 

lokalnego.

Samorząd lokalny ma cechować jawność i transparentność. Mówi o tym wprost art. Art. 11b. pkt 2 Ustawy 

o samorządzie gminnym - Jawność działania organów gminy obejmuje w szczególności prawo obywateli do uzyskiwania 

informacji, wstępu na sesje rady gminy i posiedzenia jej komisji, a także dostępu do dokumentów wynikających 

z wykonywania zadań publicznych, w tym protokołów posiedzeń organów gminy i komisji rady gminy. W obecnym stanie 

epidemii, mieszkańcy mają utrudniony wstęp na posiedzenia Komisji Rady Gminy, a praca Radnych jest opłacana 

z publicznych pieniędzy - mają więc pełne prawo obserwować, jak funkcjonujemy.

Transmisje z obrad Komisji Rady Gminy są praktykowane w wielu miejscach w Polsce, m.in. w Warszawie, 

Kołobrzegu, Poznaniu, Szczecinie. Są to rozwiązania sprawdzone i służące wprowadzeniu większej transparentności 

w pracach organu uchwałodawczego Gminy, stąd uważam, że powinny zostać również wdrożone w Koszalinie.
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